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Szanowna Pani Rzecznik!

Docieraj4ce do dzialkowc6w informacje na temat absurdalnych propozycji

Stowatzyszenia ,,Dekretowiec", m6wi4cych o Iikwidacji ogrod6w warszawsk.ich obygtych

roszczeniami z qtulu tzw. ,,dekreru Bieruta", wy'rvolui4 ogromny niepok6j i obutzenie.

'J7 zwi4zku z tym dzialkowcy z ROD ,,rJ7aszyngtona" w Warszawie ,5tyra2aya

stanowczy sprzeciw wobec tego rodzaju pomysl6w, poniewa2 nie moze byt zgody na to, by

drobna grupa obywateli, d,yLyla do odzyskania lub pozyskania mai4tku kosztem ogromnej

neczy dzia\kowc6w. Sprawa iest niebagateln^., gdyi dotyczy 69 warszawskich ogrod6w
dzialkowych, z kt6rtlch korzysta 18 tysiEcy dzialkowc6w i ich todziny. Czy dopuszczalne jesq

aby w demokralJcznyrn padstwie dzialy sig tal<te neczy? Trzeba mocno podkre6li6, 2e

dzialkowcy nie ouzymylvali przeciei w u2ytkowanie swoich dzialek bezprawnie, co glosz4

nieprzerwanie przeciwnicy dzialkowc6w. Dekret Bieruta z 26 pa2dziernlka 1945r. okreiiil
mechanizm przejmowania grunt6w od ich wlaScicieli. Grunty mialy slu2yi odbudowre

stolicy, a Gmina Watszawa tie czerpalz z tego tytulu Ladtych korzy6ci. Watto wspomnie6

takze, 2e na mocy tzw. ,,dekre tu Bieruta" wszystkie ptzejmowane nieruchomo6ci miaiy
automatyczoie anulowane wszelkie zad\uienia hipoteczne. Nie ulega w4tpliwoSci, 2e byli
wla6ciciele mai4 prawo do swoich maj4tk6w, ale nie mo2e siE to odbyrva6 kosztem

dzialkowc6w, kt6rzy nie mog4 by6 poszkodowani rylko dlatego, Lc rie zostala do tej pory
uchwalona ustawa reprywaryzacyina.

Propozycje ,,Dekretowca" s4 tym bardziej groLne dla dzialkowc6rv, pomewa2 kwestiE

podjgla senacka komisja pracuj4ca nad projektem ustawy reprywatyzacyjnej, a iikwidowanie
ogrod6w bez odszkodorva6 - jak chce ,,Dekretowiec" - bgdzie oczywist4 krzpvd4
dzialkowc6w, tym bardziei, ze rozvi4zarie takie bqdzie takie na rgkE wladzom Warszawy.

Apelujemy do Pani Rzecznik o wzigcie pod uwag€ i poparcie dobra spolecznego
blisko 20 tysigcy dzialkowc6w warszawskich - mieszkaric6w stolicy. Nie dopuszczamy do
siebie my6li, Le propozycje podobne do tych wysurvanych przez ,,Dekretowc " zn jd4
uznanie u wladz Warszawy oraz u wladzy tstawodawczei.
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